
У товариства ветеранів 
ЧАЕС —  ювілей

З 15-річчям його привітали міський голо
ва Славутича Володимир Удовиченко, пред
ставники адміністрації та профспілки ЧАЕС.

В 1992 році за ініціативи колишніх дирек
тора ЧАЕС Сергія Костянтиновича Парашина 
та голови профспілки Олексія Васильовича 
Лича народилася ця громадська організація, 
діяльність якої всі ці роки спрямовується на 
соціальний захист людей, трудовий шлях 
яких пройшов на ЧАЕС.

Раду товариства очолює 15 років Лідія 
Володимирівна Клімова. її молоді роки, як і 
багатьох членів організації, пройшли в місті 
Прип'яті. Там вона в 1972 році відкривала 
перший промисловий магазин, працювала у 
міськвиконкомі, а потім пов'язала свою тру
дову долю з цехом централізованого ремон
ту ЧАЕС. Лідія Володимирівна —  натхненни
ця багатьох добрих справ. І тому її ввели до 
складу міськвиконкому, а рішенням сесії 
міської ради присвоїли звання “Почесний 
громадянин міста Славутича” .

Сьогодні товариство ветеранів Чорно
бильської АЕС налічує 1050 членів. Майже всі 
вони учасники ліквідації чорнобильської 
аварії і, безумовно, потребують соціальної 
допомоги. Члени організації допомагають 
тяжкохворим, відвідують їх в лікарні, ор
ганізовують екскурсійні поїздки, є ініціатора
ми проведення різних культурно-масових за
ходів, беруть участь у спартакіадах .

Ветерани ЧАЕС часто зустрічаються з мо
лоддю міста, будують свої відносини з нею 
на основі Меморандуму поколінь, підтримую
чи в Славутичі доброзичливі стосунки.


